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Det har været et travlt og spændende år.  I det forgangne år har der været en hel del udfordrin‐
ger, især med at få afviklet instruktørgrunduddannelse. Vi har dog formået at finde løsninger hen 
ad vejen, så alle moduler er afhold som planlagt – hvilket har betydet at 30 aspiranter har fuldført 
deres instruktørgrunduddannelse UDEN nævneværdigt fravær. Endnu engang TILLYKKE til alle.     
 
Udvalgets vigtigste opgave er som bekendt at varetage uddannelse af nye instruktører og udbyde 
efteruddannelse til ALLE uddannede DcH instruktører, uanset hvilket program man har interesse i. 
 
I 2018 har vi haft 224 instruktører, fordelt på 14 hold på efteruddannelse. Vi har med stor fornø‐
jelse set en del af de nyuddannede instruktører på disse kurser, skønt med interesse for at videre‐
uddanne sig og bygge ovenpå basisuddannelsen.   
 
I år har vi også set en del instruktører med en ældre grunduddannelse, der har ønsket at tage et 
nyt forløb – de fleste har valgt hele uddannelsen og nogle få kun enkelte moduler. Uanset, er alle 
velkomne til at deltage i fællesskabet. 
Min personlige fornemmelse er, at de foreninger der har valgt at opfylde de vedtagne retningslin‐
jer omkring krav til uddannelse og efteruddannelse har et godt samarbejde i lokalforeningernes 
instruktørgrupper. Her er der er en fælles basisviden og her kan man trække på hinandens indivi‐
duelle viden og erfaring.   
Kredsens 23 foreninger har forstået budskabet – viden og oplysning, krav til både uddannelse og 
efteruddannelse er vejen frem. I skal alle have STOR tak for opbakningen og til at motivere jeres 
instruktører til at benytte sig af vores tilbud.  
      
15 aspiranter er påbegyndt instruktørgrunduddannelse – dertil kommer som tidligere nævnt in‐
struktører der deltager på enkeltmoduler. 
 
4 aspiranter er påbegyndt kredsinstruktøruddannelse i 2018. Alle er meget engagerede og følger 
med stor gejst de forskellige moduler på instruktørgrunduddannelse. Jeg ser frem til et fortsat 
fornøjeligt og stabilt samarbejde med både de uddannede kredsinstruktører og aspiranter. Ingen 
sag, når ALLE brænder for uddannelse og videreudvikling.  
 
Udvalget har deltaget i årsmødet med landsudvalget/kredsinstruktører. Der er afholdt årsmøde 
for kredsinstruktører tilknyttet kreds 3, i år med stort fremmøde. 
Vi har stået for kredsens fællesarrangement samt informationsaften for nye bestyrelsesmedlem‐
mer.  
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Vi har afholdt et seminar med deltagelse af både instruktører og hundeførere. Der var rift om 
pladserne. Vi gentager succesen i 2019.    
.  
Med et tilbageblik i kalenderen, ser jeg at vi har haft mange aktiviteter i gang. Ikke noget vi tæn‐
ker over i det daglige, der gør vi det der skal til og det vi brænder for.  
For mit eget vedkommende har jeg haft opgaver 35 hele dage i forbindelse med kurser. Deltaget i 
12 aftenmøder. Dertil kommer al planlægning, forberedelse og afslutning. Vi må erkende at der er 
kommet meget administration til og der bruges mange timer ved skrivebordet for at det hele fun‐
gerer tilfredsstillende for alle involverede parter.  
STOR TAK til udvalgsmedlemmer Gitta Gravgaard og Sanne Johansen for indsatsen i år. Hver især 
har nok lagt lige så mange timer i udvalget som jeg har. Det er uvurderligt at have så stabile og 
engagerede udvalgsmedlemmer i ryggen hvor samarbejdet fungerer og der en god sparring.  
     
 
Tak for 2018: 
Som tidligere nævnt – det har været et travlt, spændende og forrygende år. Udvalget har som van‐
ligt mødt venlig imødekommenhed, forståelse og hjælpsomhed i enhver henseende. 
En stor tak til alle samarbejdspartnere. Til kredsråd, kresbestyrelsen, udvalg og kredsinstruktører. 
Til værtsklubber der velvilligt stiller op og servicerer, til hundeførere der stiller med hund til un‐
dervisningsbrug for vores instruktører og ikke mindst til alle kursister der har krydset min vej.  
Jeg er meget taknemmelig over den tillid der bliver vist hele udvalget og personligt at få lov til at 
varetage denne post og der igennem få indflydelse og bidrage til DcH`s fortsatte udvikling.  
   . 
Med venlig hilsen 
Anne Wedel 
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